Temat: Praktyka czyni mistrza – ćwiczymy pisownię wyrazów z „ch” i „h”.
(Proszę wpisać temat  z datą 4.05..)

Dzisiaj temat łatwy i przyjemny – ortografia! Zasady dotyczące pisowni wyrazów z „ch” i „h” macie na stronie 238 – są to zasady, które poznaliście już w klasie IV. W zeszycie zapiszecie  krótką notatkę, dzięki której utrwalicie sobie najważniejsze zasady.
Notatka
„Ch” piszemy:
1. gdy wymienia się na „sz”, np. dach – daszek,
1. na końcu wyrazu, np. orzech, uśmiech,
1. po literze „s” , np. schody, schwytać,
1. w innych wyrazach, gdy na nic się nie wymienia, np. chaos, chrzan.
„H” piszemy:
1. gdy wymienia się na: g, ż, z, np. druh – drużyna, wahać – waga,
1. w innych wyrazach, gdy na nic się nie wymienia, np. heros, hełm.

Teoria to jedno, ale najważniejsza jest praktyka. W takim razie do dzieła!
Wykonajcie w zeszycie ćwiczenia z podręcznika: 1 s. 238  oraz  4 s. 239
Ćwiczenia z „Zeszytu ćwiczeń”: 1, 2 s.78;    3, 4 s. 79;      5 s. 80;      8 s. 81
(To proste ćwiczenia, które nie sprawią Wam trudności, a na pewno zrobienie ich da wiele satysfakcji).

Nie musicie przysyłać mi wykonanej pracy. Wierzę, że sumiennie ją wykonacie. W razie wątpliwości korzystajcie ze słownika ortograficznego lub z pomocy  Internetu.
Jeśli chodzi o lekturę, tylko cztery osób napisały, że przeczytały lub czytają. A co z pozostałymi? Czekam na informacje.





